

Date: 28 Rabi' Al Awwal 1448
10 September 2026

التاريخ: 28 ربيع الأول 1448هـ
الموافق: 10 سبتمبر 2026م

Disclosure: The official opening of Sohar International Bank's representative Office in the Special Administration Region of Hong Kong.

إفصاح: الافتتاح الرسمي للمكتب التمثيلي لبنك صحار الدولي في منطقة هونغ كونغ الإدارية الخاصة

Further to the disclosures made on the 29th of August 2025, the 25th of December 2025, the 13th of April 2026 and the 18th of May 2026 about the intention of Sohar International Bank SAOG ("Sohar International") to establish a representative office in the Special Administration Region of Hong Kong and the receipt by Sohar International of the final approval from the both the Hong Kong Monetary Authority and the Central Bank of Oman for the establishment of the representative office.

عطفًا على الإفصاحات الصادرة بتاريخ 29 أغسطس 2025م، 25 ديسمبر 2025م، 13 أبريل 2026م، و 18 مايو 2026م، بشأن نيّة بنك صحار الدولي ش.م.ع. ("صهار الدولي") لإنشاء مكتب تمثيلي في منطقة هونغ كونغ الإدارية الخاصة، وبشأن استلام صهار الدولي الموافقة النهائية من كل من سلطة هونغ كونغ المالية والبنك المركزي العُماني على إنشاء المكتب التمثيلي.

Sohar International would like to announce the official opening of its representative office in the Special Administration Region of Hong Kong effective the 10th of September 2026.

يود صهار الدولي أن يعلن عن الافتتاح الرسمي لمكتبه التمثيلي في منطقة هونغ كونغ الإدارية الخاصة، وذلك اعتبارًا من 10 سبتمبر 2026م.

This event marks an important milestone in the expansion strategy of Sohar International into Asian and other markets, following Sohar International's expansion in the Gulf Council Countries market by opening of the Riyadh branch of Sohar International, in the Kingdom of Saudi Arabia, in the year 2023.

ويُمثل هذا الحدث خطوة مهمة في استراتيجية توسع صهار الدولي في الأسواق الآسيوية وغيرها من الأسواق، وذلك عقب توسع صهار الدولي في أسواق دول مجلس التعاون الخليجي من خلال افتتاح فرع صهار الدولي في الرياض بالمملكة العربية السعودية في العام 2023م.

This step reinforces Sohar International's vision to become a world-class Omani services company that helps customers, communities and people to prosper and grow.

تُعزّز هذه الخطوة رؤية صهار الدولي الرامية إلى أن يكون مؤسسة خدمية عمّانية الطابع عالمية الريادة تساعد الزبائن والمجتمعات والناس على الازدهار والنمو.

Sohar International extends appreciation to both the Hong Kong Monetary Authority and the Central Bank of Oman and for their continued guidance and support.

ويتقدّم صهار الدولي بخالص التقدير إلى كلّ من سلطة هونغ كونغ المالية والبنك المركزي العُماني على توجيهاتهما ودعمهما المستمر.

Abdul Wahid Mohamed Al Murshidi
Chief Executive Officer

عبد الواحد بن محمد المرشدي
الرئيس التنفيذي

